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Beantwoording van de vragen 

Op oktober 2024 heeft de fractie van het CDA vragen gesteld over de herijking van de voorraadlijst grote ruimtelijk 
initiatieven en de bijbehorende bijlage 1.  

Werk maken van de voorraadlijst grote ruimtelijke initiatieven 

Op 10 juli jl. ontving de gemeenteraad via een raadsinformatiebrief van 2 juli 2024 (Z 24 070973 D 24 148918) de 
herijking van de voorraadlijst grote ruimtelijke 
initiatieven. Deze prioriteitenlijst is door het college gemaakt om meer grip te krijgen op de voorbereiding en uitvoering 
van grote ruimtelijke projecten. Dat het voor initiatiefnemers, gemeenteraad, college en ambtenaren voorspelbaarder 
wordt in welke volgorde initiatieven door de gemeente opgepakt worden. Het college beoogt zo de bestuurlijke ambitie in 
balans te brengen met de uitvoeringskracht 
van de ambtelijke organisatie. Bijlage 1 is de voorraadlijst grote ruimtelijke initiatieven met daarop naast het AZC een 'Top 
10' lijst. Op deze lijst staan overigens veel initiatieven in Harmelen, o.a. de 
Brandweerkazerne Harmelen, Huize Gaza en locatie Haanwijk. Het is een goede zaak om als gemeenteraad op deze 
wijze te worden geïnformeerd. Niettemin hebben wij, mede naar aanleiding van onze gesprekken in de samenleving, een 
aantal vragen aan het college van burgemeester en wethouders. 

  

Vraag 1. Waarom genoemd een 'Top 10' lijst op Bijlage 1 als daar 6 initiatieven op staan?  

Antwoord:  In het kader van portfoliomanagement willen wij standaard bij iedere herijking uitgaan van een top 10 zodat er 
ook keuze gemaakt kan worden tussen grote en kleinere projecten inclusief de bijbehorende benodigde capaciteit. Bij de 
herijking ten opzichte van initiatieven is gebleken dat van de 48 initiatieven er slechts 6 initiatieven voldoende rijp zijn om 
opgepakt te kunnen worden als project. De meeste initiatieven moeten nog verder opgewerkt worden. 

  

Vraag 2. Zijn de initiatiefnemers geïnformeerd waarom zij op deze lijst staan en waarom zijn op een bepaalde plaats in de 
rangorde staan?  

Antwoord: Ja, initiatiefnemers zijn op de hoogte gebracht. De rangorde is hierbij niet meegedeeld. De rangorde is niet 
meegedeeld omdat dit verwachtingen kan wekken over een volgordelijkheid van de op te pakken projecten, terwijl dit 
mede afhangt van capaciteit en complexiteit. 



  

Vraag 3. Papier is geduldig en de ambtelijke capaciteit is beperkt. Wat kunnen initiatiefnemers zelf doen om hun project 
zo snel mogelijk van de grond te krijgen?  

Antwoord: Initiatiefnemers hebben, daar waar sprake is van haalbaarheidsverzoeken/principe verzoeken, een ruimtelijke 
beoordeling ontvangen. In deze beoordelingen staan handvatten voor de initiatiefnemers om het plan aan te passen 
zodat deze past binnen het gemeentelijk beleid. Als de initiatieven aangepast zijn kunnen deze ook een snellere 
doorlooptijd verwachten. 

  

Vraag 4. Als fractie hebben wij begrepen dat de initiatiefnemers staan te popelen om aan het werk te gaan. Op welke 
termijn kunnen zij contact met de gemeente verwachten om hun projecten samen met de gemeente vlot te trekken? 

Antwoord: In de terugkoppeling die de initiatiefnemers hebben ontvangen is aangegeven dat er tweemaal per jaar een 
terugkoppeling plaatsvindt, volgende contactmoment is december 2024. Zodra voldoende capaciteit beschikbaar is, wordt 
een project opgepakt. 

 
 
Bijlagen 
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